
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. oktober 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 5
Statsministeren har ultimo september 2012 bebudet, at regeringen ikke har
planer om nye skatter eller afgifter til virksomheder eller lønmodtagere. Inde-
bærer denne klare melding, at regeringen har droppet at indføre en kilometer-
baseret kørselsafgift for lastbiler fra 2015 med et provenu på yderligere 1,5
mia. kr. om året i forhold til, hvad den tidligere regering spillede ud med?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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